
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1191
van ORRY VAN DE WAUWER
datum: 12 juni 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Sint-Annaveer Antwerpen  -  Gebruik

Enkele maanden geleden vroeg ik de cijfers op over het gebruik van het Sint-Annaveer 
over de Schelde in Antwerpen (schriftelijke vraag nr. 976 van 10 april 2018). Graag 
vraag ik nu de minister een update hiervan.

1. Hoe verliep de 10 Miles voor het veer? Werd er in extra capaciteit of personeel 
voorzien? Heeft de minister cijfers ter beschikking van het gebruik van het veer op 
zondag 22 april?

2. Werden er metingen uitgevoerd van het aantal gebruikers van de Sint-Annatunnel op 
de 10 Miles?

3. Kan de minister de cijfers geven van het gebruik van het veer voor de maand mei?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 1191 van 12 juni 2018
van ORRY VAN DE WAUWER

1. Tijdens de 10 Miles van zondag 22 april 2018 werden er in totaal 13.841 passagiers 
overgezet. Voor dit evenement werd, naast het Sint-Annaveer, nog een extra 
veerboot van DAB Vloot ingezet op vraag en op kosten van de organisator.

2. Op de liften worden er geen metingen uitgevoerd. 
Voor de roltrappen worden dagelijks de personentellingen van de dag genoteerd. De 
gegevens voor 22 april 2018 zijn 15.619 personen op linkeroever en 16.202 personen 
op rechteroever.

3. In de loop van de maand mei werden met het Sint-Annaveer 55.053 passagiers 
overgezet.


